
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 19. januar 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 251
Med henvisning til seminaret i Skatteministeriet den 17. januar 2012 bedes
ministeren i relation til compliance-undersøgelsen for borgere oplyse, hvor
stor en andel, der ikke selvangiver fradrag eller selvangiver for små fradrag,
og om der er særlige områder, hvor sådanne fejl er hyppigt forekommende
(f.eks. aktieindkomst og befordring). Kan ministeren sige noget om, årsagerne
til, at nogle borgere ikke får selvangivet de fradrag, de er berettigede til, og
om der er særlige grupper, der typisk ikke får selvangivet (tilstrækkelige) fra-
drag (f.eks. ældre mennesker, der måske ikke er så it-kyndige)? Hvilke initiati-
ver har og vil ministeren tage for at sikre, at borgerne fremover i højere grad
får de fradrag, som de er berettigede til?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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